

## 2013-11-25 Hovedstyrets semesterets-siste-møte

{{>toc}}

**Møtetidspunkt:** 1215

**Servering:** Henning

**Referering:** Henning

**Vinstraft:** Marius (kom for sent), Nils (kom for sent)

**Tilstede:** Sverre, Linn, John, Jim, Jim2, Thor Håkon, Hanne, Marius (kom sent), Nils (kom sent)

### 196 Godkjenning av innkalling, servering og referent.

Godkjent.

### 197 Studentens it-hverdag på NTNU

- Kartlegging av hvordan studenttjenestene på NTNU fungerer. Skal skrives et prosjektforslag om hvordan studentenes IT hverdag kan gjøres bedre. Jørgen ønsker tilbakemeldinger fra oss. Prøve å sette oss i studentenes hode (ikke nødvendigvis som IT pros), for å komme med forslag til hvordan IT hverdagen kunne blitt gjort bedre.

- Mange gode verktøy finnes allerede.
- Skal kanskje gå over til Fronter.
- Forslag om å sende forslag per mail til linjeforeningene for å få input fra alle. Ønsker dette.
- NTNU har allerede mange nyttige verktøy, men mange av disse er tungvinte å bruke. Kunne vært en idé å forenkle mange prosesser her.
- Få mer utfyllende info om emnene enn kun emnesiden.
- Dårlig info om kildehenvisning.

### 198 Hanne har eit punkt

Gjennomgående problem på IDI er mangel på PhD søkere. Mange som ikke fullfører studiet heller. Spesielt få norske og enda mer spesielt få fra informatikk. Ønsker å få mer promotering på dette som en karrierevei. Ønsker å rekke ut til linjeforeningene, mulig holde infomøter osv. Hadde vært fint for IDI om Online var med på laget ifm dette. Har næringslivet behov for PhD kandidater? Hva kan IDI tilby av kule doktorgradstema. Innføre vitasstillinger der 1./2. klassinger kan være "labrotter" for PhDstudentene. Litt dårlig formidling fra IDI per i dag. Mulig ønske om del av karrieremulighetsmodulen avsatt til info rundt info om PhD-stipendiatsstillinger. IDI ønsker å starte med å profilere seg bedre. IDI skal være mye mer åpne. Få info ut om PhD tidlig, allerede fra 1. klasse.

### 199 Status for komiteene.

arrKom

- Juleverksted på torsdag i samarbeid med triKom.
- Eksamensfest 20. desember på Three Lions.
- Betalingsfrist for Åre er ute. 128 påmeldte fremdeles.
- Siste møte i morgen, tirsdag.

bankom

- Siste arbeidskveld i går, fikk på plass mye.
- bedKom har holdt på med mye fakturering, så har vært litt bakpå på regnskapet.
- Ting går greit.

bedKom

- Går litt i sirup med bedriftsbooking, men en del er likevel bekreftet. Satt frist for signering av kontrakt.
- Har hatt sitt siste møte for semesteret.

dotKom

- OW4 utgitt, med releaseparty.
- Alle komitéer skal få eget dashboard når den tiden kommer.
- HS skal få tilgang til å redigere på siden snart, komitémedlemmer får tilgang etter kurs, som skal holdes tidlig neste semester.
- Skal tenke på videre utvikling av nettsiden fremover på møtet i morgen.
- Feature requester er en feature request.
- Mange caser med cases. Case closed.

fagKom, med eksKom

- Har hatt siste kurs for semesteret.
- Gitt i oppgave å ha kontrakt på plass innen nyttår.

proKom, med redaksjonen

- Det blir Offline. Det blir innholdsfortegnelse. Satser på at det kommer i morgen.

- Det blir årbok.
- Det blir Åregenser. Klager på fasongen på Åregenser i forfjor. Tar 1-2 uker å produsere genserne.
- Det blir julekort. Forslaget ser litt clipartaktig ut. Siste møte blir på onsdag.

#### triKom

- Har hatt siste møte sist onsdag. Handlet inn til juleverksted.
- Vedr Doctor Who valgte triKom dyttet eventen over til den allerede eksisterende eventen som eksisterte på Gløs.
- Kontorvakter over for semesteret. Bes om at kontoret holdes pent og ryddig også i eksamensperioden.

#### IDI ved ITR

- Hanne gjør jobben sin akkurat riktig i følge.
- FRIKT innføring planlegges fra våren for informatikk.
- FRIKT er Informatikk, Datateknikk og KomTek som skal refaktoreres. Mest energi blir gitt til prosjektfagene. Godkjent/ikke

#### godkjent.

- For Informatikk kommer det nytt front-end fokusert fag. Snakkes også om grunnleggende webutviklingsfag.
- HS vil bli invitert på møter ifm FRIKT.
- IDI er i ferd med å ansette ny professor. Ny prøveforelesning 13. desember.
- Ingen ønsker å forelese i grunnleggende fag. OpSys flyttes til våren.
- Issues med lesesalplasser. Skal bli satt opp liste på hver lesesal. Hver gang du er innom skriver du navnet på lista. Gjøres for å sjekke at de som har plasser bruker dem, og for å kunne rullere videre til neste på lista om de ikke gjør det.
- ITR skal ta opp saken med MS Student Community på ledermøtet.

## 200 Interkom

- Folk må generelt bli flinkere å svare på mail. Greit å sende e-post om at ting er forstått, og ikke kun når noe er gjort. Dette fører til at man får bedre oversikt over at ting skjer.
- Prikkeregler. arrKom har noe ulik praksis vedr. prikker enn fagKom og bedKom. Viktig at alle komitéene gjør prikkene likt. Forslag om at det sendes ut e-post til deltagerne med påminnelse om at betalingsfristen er snart. Dette skal i utgangspunktet gjøres, men ble dessverre ikke gjort denne gang. arrKom, bedKom og fagKom setter seg ned og ser på prikkereglene.
- triKom vil ha et bankkort.
- Ønsker om nøkkelsafe til bodnøkkel.

## 201 OW4

- Lite innhold i startartiklene på Onlinewebe.
- Siden er nå mye mer en nettavis enn tidligere. Ønsker litt kursing i vær varsom-plakaten.
- Ikke bruk TBA.

## 202 5 minutters terapipunkt

## 203 Tilbud og forespørsler som har kommet på epost

- Jim2 ting, han fikser.

## 204 Eventuelt.

- Har ikke tid.

## 205 Møtekritikk.

- Vi tar for laaaaaaaaaaang tid!